
Dagsordenen blev ikke fulgt nøje, da det blev bemærket, at 
flere af de punkter, der oprindeligt var indeholdt på 
dagsordenen, var direkte relateret til handlingsplanen for driften 
og den aktionsliste.

Af denne årsag traf bestyrelsen beslutningen om at udskyde 
behandlingen af disse punkter til det kommende møde, idet 
man håber på at driften er med i næste omgang.

Derfor indeholder dette beslutningsreferat ikke en udførlig liste 
over dagsordenspunkter. I stedet vil jeg opsummere de emner, 
der blev diskuteret, samt de beslutninger, der blev vedtaget, 
nedenfor.

• Det blev besluttet, at Ajaz får opgaven med at sælge 
billardbordet og skal holde bestyrelsen informeret om 
processen.

• Formandskabet anbefalede digitalisering af alle 
festlokaler for at gøre det lettere for beboerne. Der blev 
afholdt en afstemning, hvor resultatet var to for og to imod. 
Derfor blev forslaget midlertidigt sat på pause og kan tages 
op igen efter behov. Leif oplyste, at der fra KAB's side er 
ønske om at udvikle en gratis app til udlejning af lokaler, og 
dette vil formanden gerne have undersøgt.

• Bestyrelsen bemærkede, at Utterslevshus' 
hjemmeside er forældet og ønsker at få den opdateret, 
herunder opdatering af billeder og telefonnumre til de 
nuværende bestyrelsesmedlemmer.

• Der blev stemt for, at kasserer Leif kan fremlægge 
regnskabet for bestyrelsen ved hvert møde, og dette blev 
godkendt.

• Bestyrelsen ønsker en redegørelse for overskuddet 
fra udlejning af lokaler og vil gerne vide, hvor indtægterne 
bliver henlagt. Leif oplyste, at MobilePay-indbetalinger ikke 
går ind på samme konto, og der er behov for afklaring på 
dette spørgsmål.



• Der blev stemt for, at kvinder, der ønsker at anvende 
den lille fødselsdagslokale til kulturelle aktiviteter for piger 
og kvinder, gerne må bruge lokalet hver søndag efter kl. 
12. Det blev fastlagt, at de skal overholde vedtægterne fra 
KAB og SAB, der forbyder politisk brug af lokalet, og deres 
kontaktperson er formanden.

• Formandskabet gjorde resten af bestyrelsen 
opmærksom på, at driften som helhed ikke lever op til det 
serviceniveau, de har aftalt. De opfordrede til at holde 
driften ansvarlig for deres forpligtelser og fokusere på at 
forbedre den allerede indgåede driftsaftale og 
serviceniveauet. Dette blev enstemmigt accepteret.

• Som følge heraf blev der foreslået en ekstraordinær 
mødeindkaldelse, hvor bestyrelsen kun vil have ét punkt 
på dagsordenen, nemlig driften og dens fremgangsmåde. 
Dette blev vedtaget, og en dato skal fastlægges.

• Næste møde er planlagt til d. 10/10 kl. 19:00 - 20:30.

Referent: Siciid


